
1 
 

PROTOKÓŁ Nr 37/2022 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 28 czerwca 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 15:07 – 17:32 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Augustynowicz – Przewodniczący Komisji Ładu 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 11 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 

1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o stanie dróg i ulic w gminie. 

3. Analiza raportu o stanie gminy. 

4. Informacja o stanie realizacji inwestycji ujętych w budżecie gminy na 2022 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek został przyjęty. 

 

Przed posiedzeniem Członkowie Komisji wzięli udział w wizji lokalnej w Przedszkolu 

Słonecznym w Wasilkowie przy ul. Polnej 1/4 C. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad –  

Informacja o stanie dróg i ulic w gminie. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki przedstawił informacje. Stanowią one załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał o termin remontu ronda Białostocka/Kościelna. 
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Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki – plan jest taki, żeby do końca wakacji remont się 

skończył. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Analiza raportu o stanie gminy. 

 

Raport o stanie gminy za 2021 r. został przesłany radnym. Dostępny jest również w BIP Urzędu 

Miejskiego w Wasilkowie. 

 

Burmistrz Wasilkowa zapytał czy przed debatą nad raportem o stanie gminy, która odbędzie 

się na sesji, Radni mają pytania. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Informacja o stanie realizacji inwestycji ujętych w budżecie gminy na 2022 r. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski omówił stan realizacji inwestycji. 

 

Radni pytali o szczegóły dotyczące poszczególnych inwestycji. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę. 

 

Przerwa 

16:18 – 16:24 

 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2022-2037. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  1 388 841 zł z tytułu: 

- dotacji na realizację projektu Kreatywna wieś Dąbrówki - 25 000 zł 

- podatków lokalnych od osób prawnych - 552 322 zł, 

- podatków lokalnych od osób fizycznych - 413 250 zł, 

- subwencji oświatowej - 377 528 zł, 

- ponadplanowych dochodów przedszkola - 20 741 zł. 
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II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o  1 388 841 zł z tytułu: 

- realizacji projektu Kreatywna wieś Dąbrówki  - 25 000 zł, 

- zwiększenia dotacji na zakup samochodu do OSP w Dąbrówkach - 70 000 zł, 

- przesunięto środki z zakupów w OSP na udzielenie dotacji na zakup wyposażenia OSP 

Dąbrówki - 1 600 zł, OSP Jurowce - 10 200 zł, OSP Studzianki - 900 zł, 

- zmniejszono dotacje dla niepublicznej jednostki oświatowej - 175 300 zł, 

- zmniejszono dotację dla niepublicznych przedszkoli - 243 200 zł,  

- zwiększono dotację dla publicznych przedszkoli - 1 206 400 zł, 

- zwiększenie planu wydatków przedszkola w związku z uzyskaniem ponadplanowych 

dochodów - 20 741 zł. 

- przesunięto środki na dotację na uczniów z Ukrainy dla prywatnej szkoły - 12 800 zł, 

- zwiększono środki na wynagrodzenia nauczycielom - 488 640 zł 

- zmniejszono plan wydatków w rozdz. 80113 - 3 440 zł. 

 

Zmiany w rozdz. 60016 na 15 000 zł oraz rozdz. 75412 i 90095 na 1 000 zł dotyczą f. 

sołeckiego Nowodworc. 

Przeniesienie kwoty 11400 zł z dz. 921 do dz. 010 dotyczy f. sołeckiego Dąbrówek.  

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD 

- 457 531 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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c) Uchwała w sprawie dopłat do taryfy za dostawę wody oraz udzielania dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak przedstawiła projekt 

uchwały. 

Taryfa dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę została zatwierdzona przez Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku PGW Wody Polskie. Cena za 

dostarczoną wodę w okresie od 25 do 36 miesiąca obowiązywania nowej taryfy wynosi 6,09 zł 

netto za 1m³. W celu zapewnienia dostępu do usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

mieszkańcom Rybnik  na tych samych warunkach cenowych, które obowiązują pozostałych 

mieszkańców gminy, tj. 3,95 zł netto za 1 m3,  Gmina Wasilków udziela ZGK w Wasilkowie 

dotacji przedmiotowej pokrywającej różnicę pomiędzy opłatą pobieraną od mieszkańców 

Rybnik a stawką taryf zatwierdzonych przez PGW Wody Polskie. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie dopłat do taryfy za dostawę wody oraz udzielania dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 11; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej spółce wodnej. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz przedstawił projekt uchwały. 

Funkcjonowanie Gminnej Spółki Wodnej „Supraślanka" w Wasilkowie wymaga coraz 

większych nakładów finansowych, dlatego koniecznym jest dofinansowanie jej działalności z 

budżetu gminy. W chwili obecnej składka udziałowa wynosi 85,00 zł/ha. Spółka wodna liczy 

738 członków, obejmuje miejscowości Studzianki, Nowodworce, Rybniki, Wólka 

Przedmieście, Dąbrówki, Katrynka, Horodnianka, Sochonie, Wasilków. Opłaty wnoszone 

przez członków są niewystarczające do konserwacji przynajmniej większości należących do 

Spółki rowów, stąd niezbędne jest jej dofinansowanie, celem jej prawidłowego 

funkcjonowania. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski powiedział, że spółki wodne w dawnych czasach dobrze 

funkcjonowały, co zmieniło się po przemianach w latach 90. Tam, gdzie ich nie ma, są 

problemy z odprowadzaniem wody, tereny zarastają olszynami itd. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji celowej spółce wodnej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 

Do Urzędu Miejskiego w Wasilkowie wpłynął wniosek w sprawie zamiany nieruchomości 

położonych w obrębie Wólka Przedmieście gm. Wasilków celem poprawienia warunków 

zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. Warunki zamiany nieruchomości zostaną 

określone w protokole uzgodnień spisanym pomiędzy stronami, który będzie stanowił 

podstawę do sporządzenia aktu notarialnego. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 11; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Sprawy różne. 

 

Radny Adam Szmurło zapytał o nasadzenia roślin przy Świętej Wodzie – jaki był ich koszt, 

ile przetrwało z poprzedniego roku, czy przed zasadzeniem sprawdzona była żyzność gleby, 

zachwaszczenie. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak powiedziała, 

że we wskazanym miejscu zasadzone zostały rośliny pustynne, głównie trawy. Przed 

zasadzeniem gleba została odpowiednio przygotowana. W ubiegłym roku posadzono ok. 2600 

sadzonek, z czego 99% przetrwało. Koszt to ok. 20 tys. zł. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz zwrócił uwagę na zaśmiecone plaże. 

Zapytał, czy ZGK planuje wyznaczenie dyżurów pracowników w soboty i niedziele w celu 

sprzątania tych terenów. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak powiedziała, 

że w ostatnim czasie było kilka imprez, dlatego śmieci było więcej. Zostały one uprzątnięte w 

poniedziałek rano. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał o remont w harcówce. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że prace postępują, a ich zakończenie 

przewidywane jest na koniec września. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał, czy to miejsce będzie przeznaczone wyłącznie dla 

harcerzy. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – trzy pomieszczenia na parterze, które są 

remontowane, są przeznaczone dla harcerek. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy została podjęta interwencja w sprawie mieszkańca, 

którego piwnica jest zalewana w związku z przebudową skrzyżowania na ul. Polnej/Kościelnej. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  powiedział, że z ekspertyzy przygotowanej 

przez biegłych wynika, że w tej sytuacji nie ma żadnej winy po stronie gminy. Teren, na którym 

stoi dom mieszkańca od zawsze był terenem podmokłym. Dom postawiony na takim gruncie 

pracuje, widocznie izolacja się rozszczelniła lub była niewłaściwie wykonana i stąd zaczęła się 

pojawiać woda. 

 

Radna Anna Pszczółka zwróciła uwagę, ze pasy zieleni w okolicy jej zamieszkania są 

zachwaszczone i niekoszone regularnie. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

 

33/2022 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 6; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokół nie został przyjęty. Zgłoszono uwagi do uwzględnienia. 

 

34/2022 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
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Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej                

w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 17:32 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska        Andrzej Augustynowicz 

 

 


